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مدارس از نیمه آبان ماه 
بازگشایی می شوند

هشدار وزیر نیرو  به 
خشکسالی بی سابقه  در کشور

خبر خبر
وزیر جهاد کشاورزی اعلام کرد؛

افت ۵۰ درصدی تولید جوجه یکروزه 
علت افزایش قیمت تخم مرغ 

گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
 ۹۹ سال  بهمن  از  ریزی  جوجه  کاهش 
افت حدود  و  اردیبهشت سال ۱۴۰۰  تا 
باعث  یکروزه  تولید جوجه  درصدی   ۵۰
با کاهش  امروز خروجی تخم مرغ  شده 

روبرو شود.
حاشیه  در  نژاد  ساداتی  جواد  سید 
مراسم آغاز گام دوم »طرح جهش تولید 
در دیم زارها« در ۱۵ استان کشور، افزود: 
گام دوم طرح جهش تولید در دیم زارها با 
همراهی ستاد اجرایی فرمان امام )ره( در 
سطح ۲.۶ میلیون هکتار در دیم زارهای 
۱۵ استان کشور و با مشارکت ۳۰۰ هزار 
نفر کشاورز اجرا خواهد شد که این اقدام 
تولید  تن  میلیون  یک  حدود  می تواند 

محصولات کشاورزی را افزایش دهد.
کرد:  اظهار  کشاورزی  جهاد  وزیر 
امام  فرمان  اجرایی  ستاد  مالی  تأمین  با 
تسهیلات  بذر،  تهیه  در  )ره(، کشاورزان 
برای خرید ماشین آلات و بیمه محصول 
مدیریت  با  کشاورز  و  می شوند  حمایت 
می کند،  کشت  به  اقدام  بهتر  ریسک 
طرح  این  در  رایگان  آموزش  همچنین 
کیفیت محصول را افزایش می دهد و به 
تولید  در  برابری  چند  رشد  ترتیب  این 

محصولات دیم خواهیم داشت.
کرد  امیدواری  ابراز  نژاد  ساداتی 
آینده  سال های  در  بتواند  طرح  این  که 
توسعه پیدا کند و در تمام دیم زارهای 

کشور اجرایی شود.
وزیر جهاد کشاورزی درباره افزایش 
طیور  بخش  در  گفت:  مرغ  تخم  قیمت 
به  داده،  رخ  تولید  زنجیره  در  آنچه 
باز  قبل  ماه   ۱۸ و  اجداد  مرغ  زنجیره 
تصمیمی  هر  امروز  بنابراین  می گردد 
بگیریم نمی توانید اثر آن را تا هفته آینده 
اقدامی  واردات  حوزه  در  مگر  ببینید 
جوجه  کاهش  افزود:  گیرد.وی  صورت 
اردیبهشت  تا   ۹۹ سال  بهمن  از  ریزی 
درصدی   ۵۰ حدود  افت  و   ۱۴۰۰ سال 
امروز  شد  باعث  یکروزه  جوجه  تولید 
خروجی تخم مرغ با کاهش روبرو شود، 
بنابراین برنامه ریزی ها نیاز به زمان دارد 
به ثبات کامل و بدون نوسان  بازار را  تا 
برساند. ساداتی نژاد ادامه داد: اتحادیه ها 
تا  فعالیت هستند  توان در حال  تمام  با 
حوزه مرغ و تخم مرغ بتواند نیاز مردم را 
تأمین کند. وی با بیان اینکه کشاورزی 
یک بنگاه اقتصادی است که اگر سودده 
نباشد تولید استمرار پیدا نمی کند، افزود: 
افزایش  کالا  قیمت  عرضه،  کاهش  با 
است  این  ما  قرمز  بنابراین خط  می یابد 
که از تولید حمایت کنیم تا به پایداری 
و قیمت  تولید  تولید، کیفیت و سلامت 

مناسب برای مصرف کننده برسیم.

وزیر ارتباطات: 
اتصال همه روستاهای کشور به 

اینترنت تا پایان سال آینده

به  که  وعده ای  اساس  بر 
پایان  تا  داده ایم  مجلس  نمایندگان 
سراسری  پوشش  شاهد   ۱۴۰۱ سال 
در  خانوار   ۲۰ بالای  روستاهای 

بود. خواهیم  کشور  سراسر 
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
پایان  تا  کشور  کل  روستاهای  گفت: 
پوشش  تحت  کامل  طور  به  آینده  سال 

اینترنت قرار می گیرند.
باجه   ۸۸ امروز  زارع پور«  »عیسی 
کم  مناطق  در  روستایی  بانکی  خدمات 

برخوردار ۱۸ استان را افتتاح کرد.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
کشور  روستاهای  کامل  پوشش  درباره 
درصدی   ۲۰ حدود  گفت:  اینترنت  به 
نقاط سخت، صعب  مانده جزو  باقی  که 

العبور و دورافتاده است.
با  گذشته  در  داد:  ادامه  زارع پور 
تحت  روستا  هر سایت حدود سه  ایجاد 
این  برای  اکنون  می گرفت،  قرار  پوشش 
باقیمانده برای هر  تا ۶ هزار روستای   ۵
احداث  باید  سایت  یک  حداقل  روستا 
واسط  سایت  به  نیاز  نیز  گاهی  کنیم. 

داریم.
وی افزود: در واقع تحقق اینترنت 
در این ۲۰ درصد باقیمانده از روستاها 
که  روستاهایی  درصد   ۸۰ اندازه  به 
مجهز به اینترنت شده اند زحمت دارد، 
اما بر اساس وعده ای که به نمایندگان 
 ۱۴۰۱ سال  پایان  تا  داده ایم  مجلس 
روستاهای  سراسری  پوشش  شاهد 
کشور  سراسر  در  خانوار   ۲۰ بالای 

بود. خواهیم 
سال ۹۲، تنها ۱۱ درصد روستاهای 
بالای ۲۰ خانوار ایران به اینترنت متصل 
بودند، اما اکنون فاصله اندکی باقی مانده 
تا اتصال ۱۰۰ درصدی روستاهای بالای 

۲۰ خانوار به اینترنت را جشن بگیریم.
کمتر  و  محروم  مناطق  به  توجه 
عوامل  مهم ترین  جمله  از  یافته  توسعه 
تحقق  و  اجتماعی  عدالت  گسترش 
پروژه  اجرای  با  است.  مقاومتی  اقتصاد 
خصوص  در  بلندی  گام های   ،USO
شد  برداشته  روستاها  به  خدمت رسانی 
و در کنار پوشش روستایی به دسترسی 
توجه  نیز  اطلاعات  ملی  شبکه  به  آن ها 

ویژه ای شده است.

رئیس شورای رقابت: مردم با شورا بد شدند

قیمت جدید خودرو به من ربطی ندارد

فرونشست در تهران چقدر جدی است؟

رئیس شورای رقابت در پایان حضور خود در این 
شورا در رابطه با قیمت گذاری خودرو که قرار بود در 
مهرماه انجام شود گفت که دیگر قیمت گذاری خودرو 
به من ارتباطی ندارد و رئیس جدید آن را پیگیری می 

کند که ممکن است بخواهد مدل را تغییر بدهد.
روز یکشنبه رضا شیوا در نشستی خبری پایان دور 
دوم این شورا و حضور خود در آن را اعلام کرد و گفت 
رقابت  شورای  ترکیب  اقتصاد  وزیر  حضور  با  فردا  که 

دستخوش تغییراتی خواهدشد.
از  بیان گزارشی  به  این نشست  وی همچنین در 

عملکرد شورا در چندسال گذشته پرداخت.
اما در حالی قرار بود در پایان شهریور ماه و تعیین 
تورم بخشی شورا نسبت به قیمت گذاری جدید خودرو 
برای پاییز اعلام نظر کند که این موضوع از شیوا مورد 
من  از  مورد  این  در  گفت:  وی  و  گرفت  قرار  پرسش 
سوال نکنید و دیگر قیمت خودرو ارتباطی با من ندارد 
و رئیس جدید در این زمینه تصمیم گیری خواهد کرد.
این  بخواهد  رئیس جدید  اصلا  : شاید  افزود  وی 
برنامه دیگری در  و  تغییر دهد  را  مدل قیمت گذاری 

این رابطه داشته باشد.
شیوا یادآور شد که قیمت گذاری با روش فعلی باید 
براساس تورم بخشی که از بانک مرکزی اعلام می شود 
انجام شود که هنوز این بانک تورم را به شورای رقابت اعلام  

نکرده و ممکن است تا پایان مهر طول بکشد.
اگر ایده ای دیگر غیر از قرعه کشی دارند، بگویند

وی در مورد بحث های که اخیرا برای نحوه قیمت 
گذاری خودرو و یا مخالفت هایی که درباره قرعه کشی 
آنچه  که  شد  یادآور  است  مطرح  خودرو  فروش  برای 
و  دخالت  کس  هیچ  کشی  قرعه  در  است  مشخص 
نفوذی ندارد ولی پیش از این زمانی که فروش خودرو 
با شکایت و اعلام  انجام  می شد دائم  از طریق سایت 
مشکل از سوی مردم مواجه بودیم که می گفتند نفوذ 

برد  فروش  نحوه  این  در  که  هستند  رباتها  و  دلالان 
قرعه  راه،  بهترین  ما  نظر  از  بنابراین  دارند،  بیشتری 
ارائه  اگر منتقدان شیوه جدیدی دارند  بود ولی  کشی 

کنند تا مورد بررسی قرار گیرد.
رقابتی کردن بازار نه وظیفه ما بود و نه امکانش 

را داشتیم
شیوا در ادامه با اشاره به انتقاداتی که مبنی بر عدم 
رقابتی شدن بازار خودرو با وجود دخالت شورای رقابت 
مطرح می شود، گفت: این شورا نه جزو وظایفش بود که 
بازار را رقابتی کند و نه امکانش را داشت.اگر قرار است 
بازار خودرو رقابتی شود نیاز به بستر و توجیه اقتصادی و 
سرمایه گذاری دارد و این وظیفه سازمان گسترش و وزارت 
صمت است.بنابراین اگر زمانی بازار رقابتی باشد شورا نیز 
از آن خارج می شود و اینکه بگویند با حضور شورا سرمایه 

گذاران به بازار خودرو نمی آیند ادعای بیهوده است.

مردم با شورا بد شدند
شیوا در ادامه با اشاره به اینکه تمام تلاش شورا 
مردم  به  را  خود  قیمت  نتواند  انحصارگر  که  بود  این 
تحمیل کنند، گفت: به هررصورت در کشوری که تورم 
تا ۵۰ درصد است و همه چیز گران می شود طبیعی 
است قیمت خودرو افزایش یابد ما همواره سعی کردیم 
هر  به  اما  بگیرد  قرار  روی خودرو  منصفانه  قیمت  که 
در  و  نبود  مردم  مطلوب  قیمت  افزایش  این  صورت 

مواقعی آنها با شورای رقابت بد شدند.
به گفته وی، از سوی دیگر خودروسازها هم راضی 
نتیجه  و  این نحوه قیمت گذاری  نبودند و می گفتند 
عملکرد شورا به زیان انباشته با رقمهای ۴۰ تا ۵۰ هزار 

میلیاردی منتهی شده است.
خودروسازان هزینه های بی ربط زیاد دارند

با  نیز  خودرو  گذاری  قیمت  نحوه  مورد  در  شیوا 

بر  گذاری  قیمت  گاه  هیچ  شیوه  این  اینکه  به  اشاره 
اساس بهای تمام شده را قبول نداشته است، افزود: ما 
نپذیرفتیم که انحصارگرا بخواهد هرچه هزینه کرده را 
به اضافه سود به آن برگردانیم  در حالی که این موجب 
متاسفانه  داد:  ادامه  وی  شد.  می  کننده  مصرف  زیان 
سرمایه  آنها  و  است  فراوان  خودروسازان  مشکلات 
گذاری و هزینه های نامربوط زیاد دارند این در حالی 
کند  فعالیت  خود  رشته  در  فقط  خودروساز  که  است 
ولی شاهدیم آنقدر شرکتهای وابسته دارند که زیان ده 
هستند و می خواهند زیان را از طریق مصرف کننده 

جبران کنند.
اگر این مدل پیش فروش نباشد بهتر است

این موضوع مطرح شد که  این نشست،  ادامه  در 
مصوبه شورای رقابت درباره پیش فروش خودرو و تاکید 
خودداری  موجب  ابتدا  در  قیمت  شدن  مشخص  بر 
خودروسازان از پیش فروش شده است بیان کرد: نمی 
شود که خودروی را اکنون برای فروش اعلام کرد که 
قیمت آن مشخص نباشد از سوی برخی خودروسازان 
طوری پیش فروش می کند که حتی طرح آن ممکن 
است دستخوش تغییر شود و این برای ما پذیرفته شده 
زیادی  مشکلات  فروش  پیش  در  خودروسازان  نیست 

دارد  و این نوع پیش فروش انجام نشود بهتر است.
انجام  فروش  پیش  که  صورتی  در  وی،  گفته  به 
نشود می تواند مشوقی برای افزایش فروش فوق العاده 
و عرضه بیشتر باشد اینطور تعهدشان هم کمتر شده و 

ظرفیت فروش فوق العاده مطلوب تر خواهد شد.
از مردم حلالیت می طلبم

پایان  به  اشاره  با  پایان  در  رقابت  شورای  رئیس 
حضور خود در شورا گفت که تمام سعیمان این بوده 
به  تواند  در هرصورت می  ولی  نشوند  متضرر  مردم  تا 
رضایت آنها منجر نشود که از همه مردم حلالیت می 

طلبیم.

طبق آمار حدودی هر سال بین ۲۵ سانتی متر در دشت های تهران 
فرونشست صورت می گیرد و سطح آب در این دشت ها نیز از ۴۵ سانتی 
اعلام کردند  آنطور که مسوولان  و  است  متر در حال کاهش  تا ۱.۵  متر 
تهران روزی یک میلی متر دچار فرونشست می شود که عدد بسیار زیادی 
است و همین موضوع اهمیت توجه به چاه های غیرمجاز را نشان می دهد.
به دلیل برداشت از آب های زیرزمینی بیش از پتانسیل موجود شاهد 
قالب طرح  این مساله در  برای جبران  فرونشست در دشت ها هستیم که 
تعادل بخشی برنامه هایی در نظر گرفته شده است که براساس آن چاه های 

غیرمجاز متوقف خواهد شد.
بیشترین افت در دشت ورامین است به طوری که یک متر و ۲۰ سانت 
تراز آب زیرزمینی در این دشت کاهش می یابد.   علاوه بر این در دشت 
هومند -  آبسرد نیز با کاهش دو متر و دو سانتی متر مواجه هستیم. در 
بقیه دشت ها نیز میزان کاهش به ۶۰ سانتی متر می رسد اما عمده مشکل 

در دشت ورامین و دشت هومند - آبسرد است.
یوسف رضا پور -مدیرعامل شرکت آب منطقه ای تهران چندی پیش 
در این رابطه به ایسنا گفت: در بحث تعادل بخشی در ابتدا چاه هایی که 
فعال هستند را مورد بررسی قرار دادیم و روی برخی از آنها کنتور هوشمند 
نصب شد. علاوه بر این در بحث تغذیه مصنوعی نیز اقداماتی صورت گرفته 

که اثرات آن در دشت شهریار کاملا مشهود است.

وی با بیان این که در بحث تغذیه مصنوعی از طریق پساب هایی که 
تولید می شود نیز اقداماتی صورت گرفت به گونه ای که جای خالی آب هایی 
به  را  اقدامات  این  بتوانیم  اگر  می کنیم.  پر  پساب  با  را  برداشت شده  که 

همین شکل پیش ببریم وضعیت دشت ها بهبود می یابد.
انسداد ۶۱۶ حلقه چاه آب غیرمجاز در تهران

به  تهران  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل  نیرو،  وزارت  اعلام  طبق 
تازگی اعلام کرده است: طی شش ماهه نخست سال جاری، ۶۱۶ حلقه چاه 
آب غیرمجاز در دشت های استان تهران، توسط امورهای منابع آب شرکت 
مسدود و از تخلیه سالیانه بیش از ۶ میلیون متر مکعب آب از آبخوان های 

استان جلوگیری شد.
ترتیب  به  شده  مسدود  چاه های  تعداد  بیشترین  اینکه  بیان  با  وی 
توسط امورهای منابع آب تهران، شهریار و شهرری انجام شده است، اظهار 
کرد: همچنین با همکاری گروه گشت و بازرسی آب های سطحی و واحد 
حقوقی امورهای منابع آب، ۱۹۳ هزار و ۷۶ مترمربع از اراضی بستر و حریم 
به  استناد  با  و  قضایی  دستور  اخذ  با  شرکت  عملکرد  حوزه  رودخانه های 

تبصره ۴ ماده ۲ قانون توزیع عادلانه آب رفع تصرف شد.
رضاپور در ادامه با اشاره به اینکه طی مدت یاد شده، ۶۸۰ حلقه چاه 
غیرمجاز شناسایی و مراتب تشکیل پرونده و انسداد آنها از طریق مراجع 
قضایی در حال پیگیری است، افزود: در راستای مدیریت و کنترل میزان 

برداشت از چاه های مجاز، ۳۶۶ دستگاه کنتور هوشمند روی چاه های دارای 
نیز،  غیرمجاز  چاه  منصوبات  کاهش  مورد   ۱۰ و  نصب  بهره برداری  پروانه 
توسط امورهای منابع آب ورامین، ترفع تصرف ۱۹۳ هزار متر مربع از حریم 
رودخانه های استانهران و اسلامشهر و شهریار صورت گرفته که در نتیجه 
این اقدام از تخلیه سالیانه بیش از ۶۵۷ هزار متر مکعب آب از آبخوان های 

استان جلوگیری شد.
آب های  تعادل بخشی  و  احیا  طرح  اجرای  اهمیت  بر  تاکید  با  وی 
و  زیرزمینی  منابع آب های  از  بی رویه  برداشت  از  زیرزمینی در جلوگیری 
مقابله با پدیده جبران ناپذیر فرونشست، گفت: در همین راستا، طی شش 
ماه ابتدای سال، ۱۰۷ دستگاه حفاری غیرمجاز توقیف و به پارکینگ تحت 
نظارت امورهای آب منتقل شده که بیشترین تعداد توقیفات، توسط امور 

منابع آب دماوند صورت گرفته است.
رضاپور در پایان با اشاره به خطرات و عواقب جبران ناپذیر فرونشست 
که در سال های اخیر با شاخص بالاتر از نرم جهانی در کشور رو به افزایش 
است، خاطرنشان کرد: انسداد چاه های غیرمجاز، تغذیه مصنوعی و جلوگیری 
از اضافه برداشت از چاه های مجاز به طور جدی در دستور کار دفتر حفاظت و 
بهره برداری شرکت قرار دارد تا با اجرای این طرح بتوانیم در منابع و سفره های 
آب زیرزمینی و بعضی از دشت های استان تعادل نسبی را برقرار و روند افت 

آب های زیرزمینی و شاخص فرونشست را کاهش دهیم.
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روزنامه صبح ایران

افزایش ۳۰۰ درصدی اختلاس 
رییس پلیس امنیت اقتصادی مطرح کرد:

قرارگاه  ظرفیت  به  توجه  با  چمران: 
مگاپروژه ها،  و  پروژه ها  اجرای  در  خاتم 
قاعدتاً شهرداری تهران تمایل زیادی را به 
واگذاری این پروژه ها به قرارگاه خاتم دارد 
پیمانکارانی  با  خاتم  قرارگاه  کنار  در  البته 

واجد شرایط نیز باشد، استفاده می کنیم
از  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
قرارگاه  به  تهران  شهر  پروژه های  واگذاری 
خاتم خبر داد و گفت: تلاش ما این است 
و  کنیم  تمام  را  تمام  نیمه  پروژه های  که 

اعتبارات لازم آن را نیز تأمین کنیم.
با  از شورا و شهرداری  اعم  به همکاری مدیریت شهری  اشاره  با  مهدی چمران 
مجموعه سپاه اظهار کرد: از ادوار گذشته مدیریت شهری همکاری نزدیکی را با سپاه و 
قرارگاه خاتم برای انجام پروژه های بزرگ در قالب مگاپروژه داشته است که این موضوع 
در شورای چهارم بسیار بیشتر بود. وی تصریح کرد: با توجه به ظرفیت قرارگاه خاتم در 
اجرای پروژه ها و مگاپروژه ها، قاعدتاً شهرداری تهران تمایل زیادی را به واگذاری این 
پروژه ها به قرارگاه خاتم دارد البته در کنار قرارگاه خاتم با پیمانکارانی واجد شرایط 
نیز باشد، استفاده می کنیم که به عنوان مثال در پروژه نیایش از یک پیمانکار بخش 

خصوصی استفاده کردیم که انصافاً همکاری خوبی را با مجموعه شهرداری داشت.
نیمه تمام در بخش های  پروژه های  اتمام  به  تهران همچنین  رئیس شورای شهر 
مختلف اشاره کرد و گفت: در حال حاضر اولویت بندی در این زمینه انجام شده است و 
ما تلاش داریم که ابتدا خط ۶ و ۷ مترو را به اتمام برسانیم که به زودی نیز یک ایستگاه 

از خط ۷ به بهره برداری خواهد رسید.
چمران در پاسخ به این پرسش که آیا در این دوره از مدیریت شهری شاهد اجرای 
مگاپروژه ها خواهیم بود، گفت: البته تلاش ما این است که ابتدا پروژه های نیمه تمام 
را تمام کنیم و اعتبارات لازم آن را نیز تامین کنیم و در ادامه نیز چنانچه نیاز باشد 

اینگونه پروژه ها را در دستور کار خود قرار خواهیم داد.

تمایل شهرداری به 
واگذاری پروژه هابه سپاه

سکونت غیرتهرانی ها در اطراف تهران
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رئیس شورای شهر خبر داد:

۳
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سیاه پوش بیست و هشتمین روز صفر، 
 شانه به شانه آسمان فشرده 

در ابر مدینه می گریم ...


